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Svar på fråga 2024/25:1218 av Björn Söder (SD) 
Danskt-italienskt initiativ om samtal om Europakonventionen 

Björn Söder har frågat statsministern om han har blivit tillfrågad 

om att underteckna det brev som undertecknats av 

regeringsföreträdare för nio EU-medlemsstater, och i så fall, 

varför statsministern valde att inte göra det. 

Frågan har överlämnats till mig.  

Det stämmer att några medlemsstater, med Italien och Danmark 

i täten, nyligen publicerade ett öppet brev som bland annat rör 

Europadomstolens tolkning av Europakonventionen i 

migrationsmål. I grunden anser länderna att Europadomstolen 

tolkar konventionen för brett bland annat när det gäller utvisning 

av utlänningar som har begått brott och att det bör finnas större 

utrymme för nationella överväganden vid den typen av beslut.  

Regeringen har som bekant inte undertecknat brevet men delar 

intentionerna att i större utsträckning kunna utvisa personer 

som är dömda för brott eller utgör ett säkerhetshot, samtidigt 
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som det är viktigt att respekten för de mänskliga rättigheterna 

upprätthålls. Det är för tidigt att säga vad brevet kommer att 

resultera i och det finns inga konkreta förslag att ta ställning till. 

Men regeringen följer givetvis utvecklingen och kommer ha 

möjlighet att delta i kommande diskussioner. Frågan om 

utvisning av utlänningar som dömts för brott är naturligtvis en 

hög politisk prioritet också för Sverige.  

Stockholm den 11 juni 2025 

 

Johan Forssell 
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